



**第 9 屆香港美食嘉年華展覽資料**  
**The 9th Hong Kong Food Carnival Fair Facts**

展覽會名稱：	第 9 屆香港美食嘉年華
Name：	The 9 <sup>th</sup> Hong Kong Food Carnival
主題：	有營美食 健康樂活
Theme：	Nutritious Delicacies, Healthy Life
主辦機構：	香港中華廠商聯合會
Organiser：	The Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong
展會管理機構：	香港中華廠商聯合會展覽服務有限公司
Fair Manager：	CMA Exhibition Services Ltd.
支持機構：	香港特區政府商務及經濟發展局 香港特區政府工業貿易署 葵青區議會 葵青民政事務處 香港餐飲聯業協會 香港食品委員會 南北行公所
Supporting Organisations：	Commerce and Economic Development Bureau, HKSAR Government Trade and Industry Department, HKSAR Government Kwai Tsing District Council Kwai Tsing District Office Hong Kong Federation of Restaurants and Related Trades The Hong Kong Food Council Nam Pak Hong Association
展覽日期：	2022 年 10 月 29 日至 11 月 6 日 (共 9 天)
Date：	29 October – 6 November 2022 (total 9 days)
開放時間：	上午 10 時 30 分至晚上 7 時 30 分 (嘉年華於每天結束前 30 分鐘及最後一天結束前 1 小時停止售票及入場)
Opening Hours：	10:30am – 7:30pm (No admission to the Carnival 30 minutes before closing time everyday and 6:30pm on last day)
地點：	香港葵涌運動場
Venue：	Kwai Chung Sports Ground, H.K.
展場面積：	10,000 平方米
Exhibition Area：	10,000m <sup>2</sup>

攤位數量：	超過 290 個戶外攤位
No. of Booths :	Over 290 outdoor booths
主要展區：	日韓美食區；健康養生區；休閒食品區；餐飲用具區
Thematic Areas :	Japanese and Korean Food Market, Health Preserving Zone; Leisure Food Zone; Catering Equipment Zone
精彩活動：	萬聖節嘩鬼大派對、日本文化節、韓國文化節、DIY 工作坊、攤位遊戲及
Spotlight	「美食樂獎賞」抽獎活動
Programmes :	Halloween Party, Japanese Culture Festival, Korean Culture Festival, DIY workshops, game booths and “Tasty Fun! Lucky Draw” lucky draw activities
門券價格：	港幣 4 元
	註：
	1. 身高 1 米或以下小童、65 歲或以上長者及殘疾人士免費進場。
	2. 為減低新冠病毒傳播的風險，嘉年華現場將不設售票處售賣實體門券，改為於入口設八達通，讓入場人士以八達通付費入場。現場不設八達通增值服務，入場市民需確保八達通有足夠儲值額。
	3. 是屆嘉年華獲香港特區政府大力支持，寬減葵涌運動場租金的門券收益部份，以便大會補貼公眾人士購票入場。
Ticket Price :	HK\$4/person
	Remarks:
	1. Free admission for children below 1 meter in height, senior citizens aged 65 or above and persons with disabilities.
	2. To minimise the risk of COVID-19 spreading, there will be no ticketing office selling physical tickets at the Food Carnival. Visitors can enter the Carnival by Octopus card for admission at the Carnival's entrance. No Octopus card top-up service will be available at the Carnival. Visitors should ensure their Octopus cards with sufficient value.
	3. With great support from the Government of the HKSAR, Kwai Chung Sports Ground rental concession on admission fee of the 9 <sup>th</sup> Hong Kong Food Carnival is granted for subsidising the admission tickets of the Carnival for the public.
交通：	港鐵葵芳站 D 出口
Transportation :	MTR Kwai Fong Station Exit D
環保購物小貼士：	自備購物袋
Green	Bring your own shopping bag
Shopping Tips :	
網址：	www.foodhk.com.hk
Website :	
查詢電話：	3421 2012
Enquiry :	